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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloctawka zwracam siq z pro6ba o remont chodnika na ulicy

Jagielloriskiej przy pasie zieleni oddzielajqcym obie jezdnie ulicy.

Odcinek chodnika od ulicy Chmielnej do ulicy Traugutta. Stwarza to du2e zagro2enie

dla uzytkownik6w.
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